
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 12. december 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 89
Ministeren bedes redegøre for
– udviklingen i musikskolernes antal, statstilskud, brugerbetaling og elevtal

siden 2009. Både angivet i reelle tal og procentvis
– udviklingen i musikskolernes ventelister. Både gennemsnitligt og fordelt på

kommuner
– antallet af "kulturskoler" og deres elevtal siden 2009. Både i reelle tal og

procentvis. Med kulturskoler forstås i denne sammenhænge kommunale,
kulturelle undervisningstilbud til skoleelever udover musikskolerne (såsom
dramaskoler, billedkunstskoler, skriveskoler m.v.).

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Annette Vilhelmsen (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Annette.Vilhelmsen@ft.dk og
til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Flemming Møller Mortensen
formand
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